

## Agenda vergadering Clubraad

---



**Datum:** Donderdag 17 oktober 2024  
**Aanvang:** 20.00 uur  
**Locatie:** SV-Home

**Uitgenodigd:**

- Leden Clubraad
- Remco Oversier, Gijs Kluft en Perry Hendriks (NAC)

**Afwezig:**

- Jarmo Wierikx (Clubraad)

1. **Opening** (Mirjam)

**20.00 – 20.02**

Perry Hendriks en Gijs Kluft worden van harte welkom (terug) geheten.  
Jarmo Wierikx wordt tijdens deze vergadering vervangen door Martijn Koks van de Breda Loco's.

2. **Vaststellen agenda** (Mirjam)

**20.02 – 20.05 uur**

We voegen agendapunt 2a toe:  
Een toelichting / update van Remco op de zaken die nu lopen binnen NAC.

*Partnerfonds:*

Partnerfonds krijgt een prominente rol, waarbij we eerst met het stadion aan de slag gaan, daarna het trainingscomplex aanpakken en vervolgens het thema voetbalontwikkeling steviger aanzetten. Dit uiteraard naast dat wat regulier nodig is op deze punten.

*Club van 1912:*

Eric Matijssen zal met een afvaardiging de club van 1912-supporters de club van 1912 gaan evalueren. De Clubraad heeft een oproep gedaan via de socials om aan te melden als je hierover mee wil denken. De mensen die zich inmiddels hebben aangemeld, geven we door aan Eric Matijssen. Vanuit niet 1912-supporters is al aangegeven dat zij in elk geval heel graag zouden zien dat er een nieuw initiatief komt waaraan zij zich meerjaars kunnen verbinden.

*NAC-organisatie:*

De NAC-organisatie wordt gewijzigd naar een organisatie met 3 teams met elk hun eigen expertise, te weten een voetbaltechnisch team, een operationeel team en een marketing/sales team. Dit alles onder aansturing van de algemeen directeur. Er wordt op korte termijn een plan op basis van grote lijnen gemaakt waar 'Hét avondje NAC' een prominente plek krijgt en het cultuurhandvest onderdeel van uitmaakt.

Vanuit de Clubraad wordt in deze fase al dank uitgesproken aan Remco om dat wat NAC NAC maakt (het avondje en borging van de (voetbal)historie) onderdeel aan gaat maken van de nieuwe organisatie. We kijken uit naar de verdere concretisering van het plan. We hebben er vertrouwen in dat dit een plan wordt dat ook daadwerkelijk tot uitvoering komt (en niet eentje, zoals in het verleden) na het opschrijven vooral in lades verdwijnt.

3. **NAC - NEC (Hugo)**

**20.05 - 20.15 uur**

Aanleiding voor agendering:

De uitsupporters is het (weer) gelukt om een trommel mee het uitvak in te nemen. Via de media hebben wij vernomen dat er sprake was van geweld buiten het uitvak. Zijn er (extra) maatregelen die NAC kan nemen om dit de volgende keer tegen te gaan?

Voorafgaand aan de wedstrijd is er contact geweest tussen de veiligheidsteams NAC en NEC. Ook is het cultuurhandvest overhandigd. Ook hier werd in eerste instantie afwijzend gereageerd op het verbod op trommels. NAC heeft (opnieuw) de vergelijking gemaakt met hoe je gasten thuis ontvangt en dat daar je eigen visie ook voorgaat op wat een ander ervan vindt. Denk aan gasten die hun schoenen niet willen uitdoen terwijl dat bij jou thuis de regel is. Laat je ze binnen of eindigt het contact dan ook bij de deur. Onze veiligheidsorganisatie heeft bij de constatering van het toch meebrengen van de trommel de deur bovenaan het vak dichtgedaan. De beveiliging is met een stok geslagen en was genoodzaakt om hierdoor naar het ziekenhuis te gaan. De politie heeft het dringende advies gegeven om toch de deur open te maken. Remco en de politie hebben tijdens de wedstrijd hierover nog een flinke discussie gevoerd omdat vervolgens de politie vooral vond dat het een interne aangelegenheid was. Dat gesprek krijgt nog opvolging. NAC had het moeten en kunnen zien via camerabeelden maar de politie Nijmegen en Breda hebben het voorafgaand aan dat moment laten lopen.

Wat vanuit supporters opviel was dat er veel camerawagens en veel politie (vaak ook bij elkaar met een verre van uitnodigend-tot-een-gesprek-uitstraling op de been was voorafgaand aan de wedstrijd. Wat de Clubraad betreft staat dat op geen enkele manier in verhouding tot deze wedstrijd. Dit zal ook in het evaluatiegesprek na de 1<sup>e</sup> seizoenshelft met “de driehoek” worden besproken.

4. **Update forumavond (Hugo)**

**20.15 - 20.20 uur**

Aanleiding voor agendering:

Op 11 oktober hebben Remco en Hugo gezamenlijk zaken doorgesproken rondom aankomende forumavond in december 2024. Gesproken over de aanwezigen vanuit NAC en de randzaken (locatie, presentatie enz.). Hugo gaat dit verder oppakken met Perry. December en einde seizoen worden de 2 vaste jaarlijkse momenten. De insteek is dat alle directeuren aanwezig zijn. De onderwerpen worden komende 2 weken ingevuld.

5. **Afscheid nemen van oud-spelers** (Tjerk)

**20.20 – 20.30 uur**

Aanleiding voor agendering:

Hoe staat het ervoor met het afscheid nemen van oud-spelers?

Ad heeft in het verleden contact gehad met Alex Knook om naar een geschikt moment te kijken. Dat geschikte moment is voor de zomerstop niet gevonden. We zullen met elkaar altijd alles in het werk stellen om van spelers die het NAC-shirt hebben gedragen afscheid te nemen.

6. **Update proces RvC-zetel** (Remco)

**20.30 – 20.50 uur**

Aanleiding voor agendering:

Remco heeft aangegeven dat hij dit onderwerp graag wil bespreken met de Clubraad. In de 'The only way is up-date' heeft hij hierover al iets medegedeeld.

Dit is geen agendapunt voor de Clubraad-sec maar voor de KBG. Mirjam geeft aan dat het concept profiel is gedeeld met alle leden van de KBG, dus ook de aanwezige Clubraad-leden. Een enkeling heeft inmiddels gereageerd en het profiel lijkt daarmee akkoord. Mirjam zal een laatste deadline aan de KBG geven zodat het profiel daarna aan de RvC kan worden gebracht.

Remco en Mirjam zullen de communicatie over de inhoud van het profiel afstemmen na de definitieve go van de KBG.

7. **Verwachtingen tussen NAC en de Clubraad** (Remco / Clubraad)

**20.50 – 21.15 uur**

Aanleiding voor agendering:

Wat zijn de onderlinge verwachtingen tussen NAC en de Clubraad.

Volledige vertegenwoordiging van de achterban en daarmee één orgaan (niet Clubraad én geen KBG meer).

Gevraagd en ongevraagd advies blijft een belangrijke rol van de Supportersraad.

Met elkaar gesproken over het meldpunt (inhoud en timing) en bureau Supporterszaken en de wijze waarop deze tot stand is gekomen.

Veiligheid en supporterszaken zullen uit elkaar worden getrokken met elk een eigen aanspreekpunt.

In december 2024 een extra gesprek met Gijs om door te praten over de toekomst van de Clubraad (of de doorontwikkeling daarvan).

**8. Vooroverleggen en (vervoers)regelingen**

**21.15 - 21.20 uur**

Aanleiding voor agendering:

Vast agendapunt. Corné heeft een overzicht doorgestuurd naar Hugo om dit te bespreken tijdens deze vergadering.

PEC Zwolle – NAC: Auto bus-combi (500 kaarten)

Barendrecht: Auto bus-combi (300 kaarten)

Heracles Almelo – NAC: Auto bus-combi (500 kaarten)

Heracles wordt voor ons één van de wedstrijden in het kader van de acties inzake gastvrije ontvangst.

**9. Agenda volgende vergadering (21 november 2024, 20.00 uur)**

**21.20 - 21.30 uur**

Aanleiding voor agendering:

Inventariseren punten voor volgend overleg (naast vaste punten).

- Update van de forumavond
- Update RvC-zetel
- Club-van-1912
- Uitkaart plus – vervoersregeling, gedachten erover.
- Corné uitnodigen voor een afscheid
- Sfeer / Boetes / hoe hier met elkaar op sturen (concrete ideeën aanleveren).

**10. Sluiting (Mirjam)**

**21.30 uur**